The Weather in Great Britain
The Tower of London is the most famous of all the historical buildings in London. It stands today almost unchanged since first it was built in the 11th centure. In the past the Tower of London served both as a palace and as a state prison, but it is only a museum today. 

St Paul's Cathedral is the greatest work of England's greatest architector Christopher Wren. The cathedral was begun in 1675 . It was opened in 1697 but was finished only in 1710, when Wren was almost eighy years old. There are memorials to many famous men of England in the Cathedral. 

Trafalgar Square is in the centre of the West End of London. On the north side is the National Gallery; in the north-east corner is the National Portrait Gallery, and in the centre is Nelson's Column with the figure of the great seamen. 

Trafalgar Square is the place where mass meetings and demonstrations for peace and for working people's rights take place. 

"Big Ben" is the name of the great bell which strikes the hour. It is in the clock Tower of the Houses of Parlament. 

Westminster Abbey is the historic building in London to which every visitor sooner or later goes. The Abbey was founded in the 11th centure. Many of Great Britain's famous men are buried in Westminster Abbey. 

Piccadilli Circus is a square in the central part of London. London's best-known theatres and cinemas and most famous restaurants are on Piccadilly Circus. In the square you can see people of many nationalities and hear a lot of different languages. 

Hyde Park is the largest park in the West End of London. In the 19th century it became a popular place for public meetings. 

The British Museum is one of the largest museums in the world. It consists of the National Library and Museum of History, Archaelogy, Art and Ethnography. 

Перевод текста: The Weather in Great Britain

Башня Лондона является самой известной из всех исторических зданий в Лондоне. Это стоит сегодня почти неизменный с тех пор сначала, это было построено в 11-ом centure. В прошлом Башня Лондона служила и как дворец и как государственная тюрьма, но это - только музей сегодня. 

Собор собора Cвятого Павла - самая большая работа самого большого architector Кристофера Рена Англии. Собор был начат в 1675 . Это было открыто в 1697 , но было закончено только в 1710, когда Крапивнику был почти eighy годы. Есть памятные даты многим известным мужчинам Англии в Соборе. 

Квадрат Trafalgar находится в центре Уэст-Энда Лондона. На северной стороне - Национальная Галерея; в северо-восточном углу - Национальная Галерея Портрета , и в центре - Колонка Нельсона с фигурой больших моряков. 

Квадрат Trafalgar - место, где массовые митинги и демонстрации для мира и для прав рабочих людей имеют место. 

"Big Ben" - название большого звонка, который ударяет час. Это находится в Башне часов Зданий Parlament. 

Вестминстерское аббатство - историческое здание в Лондоне, в который рано или поздно идет каждый посетитель. Аббатство было основано в 11-ом centure. Многие из известных мужчин Великобритании похоронены в Вестминстерском аббатстве . 

Цирк Piccadilli - квадрат в центральной части Лондона. Самые известные театры Лондона и кино и самые известные рестораны находятся на Цирке Piccadilly. В квадрате Вы можете видеть людей многих наций и слышать много различных языков. 

Гайд-парк - наибольший парк в Уэст-Энде Лондона. В 19-ом столетии это стало популярным местом для общественных встреч. 

Британский Музей - один из наибольших музеев в мире. Это состоит из Национальной Библиотеки и Музея Истории, Archaelogy, Искусства и Этнографии.

